
 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
MOTIE “Financieel Cultureel Pardon Stichting Kunstlijn Haarlem" 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 25 juni 2015, 
 
Overwegende dat: 

• Het College uitwerking geeft aan het coalitieakkoord door een structurele 
bezuiniging op het evenementenbudget door te voeren.  

• Het College daarbij Haarlemse evenementenorganisaties heeft geconsulteerd 
alvorens tot een allocatievoorstel te komen.  

• In die consultatie Kunstlijn Haarlem per ongeluk niet is benaderd door de 
gemeente. 

• Kunstlijn Haarlem daarom geen reactie heeft kunnen geven op het 
alloctievoorstel, noch in de gelegenheid is gesteld om invloed op het voorstel 
te hebben. 

• De portefeuillehouder zijn mea culpa voor deze fout heeft uitgesproken. 
 
Verzoekt het college: 

• Kunstlijn Haarlem voor het jaar 2016 te ontzien van de 10% bezuiniging op 
haar begroting in het kader van de stads brede bezuiniging op de 
evenementen subsidies. 

• Met een voorstel aan de raad te komen ter dekking van het 'Financieel 
Cultureel Pardon'. 
 

en gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
D66 
Diederik Mohr 
  



 

 

 
 
 
 
 

 

Motie een Haarlemse Internationale School 
De gemeenteraad van Haarlem, in vergadering bijeen op 25 juni 2015: 

 
Constaterende dat: 

 het aanbod van onderwijs een belangrijke vestigingsvoorwaarde is om 

ergens te gaan of blijven wonen; 

 er veel expats in Haarlem wonen die behoefte hebben aan 

internationaal primair en voortgezet onderwijs 

 
Overwegende dat: 

 Haarlem nog aantrekkelijker wordt door een breed onderwijs aanbod; 

 er historische gebouwen en plekken zijn die zich zouden lenen voor de 

vestiging van een internationale school; 

 
Draagt het college op om: 

 een onderzoek uit te voeren naar de mogelijkheden voor internationaal 

onderwijs in Haarlem, waarbij dit onderwijs geen capaciteit in mag 

nemen van de reguliere scholen; 

 hierbij (bijvoorbeeld door een prijsvraag) de interesse van betrokken 

partijen te peilen; 

 voor de kadernota 2016 de resultaten hiervan te presenteren aan de 

raad. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
 
D66    CDA   VVD 
Bas van Leeuwen 
  



 

 

 

 
 
 
 
 

Motie University College Haarlem 
De gemeenteraad van Haarlem, in vergadering bijeen op 25 juni 2015: 

 
Constaterende dat: 

 voor economische bedrijvigheid de aanwezigheid van 

opleidingsinstituten en onderzoek van groot belang is; 

 er in het universitair onderwijs naast de schaalvergroting ook een trend 

van schaalverkleining gaande is via  zogenaamde "University colleges" 

Overwegende dat: 

 universitair onderwijs Haarlem een economisch meer divers profiel kan 

geven; 

 Haarlem nog aantrekkelijker wordt door een breed onderwijs aanbod; 

 er historische gebouwen en plekken zijn die zich zouden lenen voor de 

vestiging van een "university college" 

Draagt het college op om: 

 een onderzoek uit te voeren naar de mogelijkheden voor universitair 

onderwijs in Haarlem 

 hierbij (bijvoorbeeld door een prijsvraag) de interesse van betrokken 

partijen te peilen 

 voor de kadernota 2016 de resultaten hiervan te presenteren aan de 

raad. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
 
D66    CDA   VVD   GroenLinks 
Bas van Leeuwen 
 

 

  



 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

Motie Meer groeninitiatief, minder areaal, meer geld voor het overige 

onderhoud 

 
Constaterende dat: 

 In de kadernota alleen een bezuiniging is opgenomen voor de adoptie 

van boomkransen; 

 Wethouder Sikkema in de raadscommissie beheer al twee maal heeft 

aangegeven positief te staan tegenover het vergemakkelijken van 

groenadoptie en heeft aangegeven hierover in gesprek te gaan met 

Spaarnelanden; 

 
Overwegende dat: 

 Deze groenadoptie kan leiden tot een vermindering van het areaal; 

 Het hiermee vrijgespeelde budget ingezet kan worden voor andere 

gebieden binnen de portefeuille beheer en onderhoud; 

 Er goede voorbeelden zijn om groenadoptie snel en met duidelijke 

regels in te voeren (zie bijvoorbeeld www.hoorn.nl/groen); 

 
Draagt het college op om: 

 Voor het eind van het jaar groenadoptie mogelijk te maken; 

 Voor de behandeling van de begroting 2016 een voorstel te presenteren 

aan de raadscommissie beheer op welke wijze het vrijgespeelde budget 

ingezet kan worden waarbij dit mogelijk een bijdrage levert aan 

beperken van de onderhoudsvoorraad; 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
D66   PvdA  GroenLinks  VVD  OPH 
Bas van Leeuwen 
  



 

 

 
 

 

 

 

 

Motie Met Minder Regels op Weg naar een meer Duurzaam Haarlem 
De gemeenteraad van Haarlem, in vergadering bijeen op 25 juni 2015: 

 
 
Constaterende dat: 

 De gemeente Haarlem actief werkt aan de duurzaamheid van onze stad; 

 De maatschappelijke opgave op het gebied van duurzaamheid 

gemeentegrens-overstijgend is; 

 
 
Overwegende dat: 

 Lokale regelgeving duurzame initiatieven in de weg kan zitten; 

 Dit niet wenselijk is en in samenspraak met bewoners in kaart dient te worden 

gebracht; 

 Het Coalitieprogramma ‘Samen Doen’ zich hier als volgt over uitspreekt: 

o “Onze ondersteuning geldt uiteraard ook voor de vele buurtinitiatieven 

die de inwoners van onze energieke samenleving momenteel 

ontplooien. Denk hierbij bijvoorbeeld aan zonnepanelen, groene daken, 

energiebesparing, elektrisch vervoer en het verduurzamen van 

woningen (zoals het project Blok voor Blok). Bij het verlichten van 

regeldruk, ruimtelijke planprocessen en afspraken met 

woningbouwcorporaties speelt de gemeente een actieve rol.” ; 

 
 
Draagt het college op om: 

 Kennis te nemen van het in de Amsterdamse gemeenteraad gepresenteerde 

initiatiefvoorstel “Minder regels voor meer duurzame energie” en de 

bestuurlijke reactie hierop; 

 Na te gaan in hoeverre de in dit voorstel beschreven lijnen ook van 

toegevoegde waarde kunnen zijn voor Haarlem; 

 Jaarlijks in de Duurzaamheidsmonitor te rapporteren over de Haarlemse 

inzet op de volgende duurzaamheid bevorderende maatregelen: 

o schrap verouderde en onzinnige regels die duurzaamheid belemmeren 

o Bouw ruimte in voor innovatie bij nieuwe projecten 

o Laat bewoners, burgerinitiatieven en (kleine) ondernemers het niet 

allemaal zelf uitvinden 



 

 

o Maak duurzaamheid goedkoper door minder bureaucratie 

o Wend experimenteerruimte aan die landelijke wetgeving biedt 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
D66    GroenLinks    VVD 
Bas van Leeuwen  Robbert Berkhout 
 

 

 

CDA   PvdA   OPH 

  



 

 

 
 

 
 
Motie ‘Plaats voor een Camper plaats’ 
 
De Haarlemse gemeenteraad in vergadering bijeen op 25 juni 2015,  
 
Constaterende dat 
 
• Uit onderzoek blijkt dat steeds meer toeristen ervoor kiezen om met de 
camper op vakantie te gaan.  
• Haarlem (en omgeving) een belangrijke toeristische trekpleister is. 
• Veel camperaars door of langs Haarlem rijden, op weg van of naar duinen en  
stranden. 
• Haarlem nauwelijks ruime parkeerplaatsen die geschikt zijn voor campers heeft. 

Camperaars stoppen daarom niet in de stad. 
• De enkele camperaars die de stad wel bezoeken, de schaarse 

straatparkeerplaatsen bezetten omdat zij de parkeergarages niet in kunnen rijden.  
• Haarlem geen overnachtingsmogelijkheden voor camperaars heeft. 
 
Overwegende dat 
 
• Haarlem wil dat er minder geparkeerd wordt op straat. Voorts is het de 
bedoeling om de binnenstad autoluw te maken.  
• Bij de aantallen ‘verblijfstoeristen’ enkel de hotelovernachtingen meetellen 
terwijl ook campertoeristen hierbij gerekend zouden kunnen worden. 

• Haarlem aantrekkelijk gemaakt wordt voor meerdaags bezoek door de 
groeiende groep camperaars. 

 
Draagt het college op: 
 

• Onderzoek te doen naar kosten en baten van een camperplaats aan de rand 
van Haarlem centrum. 
• Een voorstel te doen aan de Raad over de inrichting van een camperplaats, 
rekening houdend met basale voorzieningen voor camperaars zoals stroom, 
water, afvoer van afval, verlichting en veiligheidsissues. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
F.Cannegieter en M. de Groot 
D66  
  



 

 

 

 

 

 
 
 
 
Motie Van Haarlems hout zaagt men banken 
De gemeenteraad van Haarlem, in vergadering bijeen op 25 juni 2015: 

 
Constaterende dat: 

 Het college heeft toegezegd de bij de herinrichting van de Oudeweg te 

kappen bomen beschikbaar komen voor Stadshout Kennemerland en er 

mogelijk nog meer Haarlems hout beschikbaar komt; 

 Het college bij de commissiebehandeling van het onderhoud van de 

Haarlemmerhout heeft toegezegd open te staan voor adoptie van 

banken in de openbare ruimte door Haarlemmers; 

 
Overwegende dat: 

 Adoptie van banken kan leiden tot een grotere betrokkenheid van 

Haarlemmers bij het groen en de openbare ruimte in onze stad; 

 Veel Haarlemmers het leuk vinden om op deze wijze iets bij te dragen 

aan de stad; 

 Haarlems hout toebehoord aan alle Haarlemmers en een plek in de 

openbare ruimte hier recht aan doet; 

 Deze adoptie kan leiden tot een kostenreductie; 

 Het hiermee vrijgespeelde budget ingezet kan worden voor andere 

werkzaamheden binnen de portefeuille beheer en onderhoud; 

 
Draagt het college op om: 

 In gesprek te treden met Stadshout Kennemerland (voor de fabricage) 

en Spaarnelanden (voor de plaatsing) om te zorgen dat Haarlems hout 

wordt omgezet in Haarlemse bankjes geadopteerd door Haarlemmers of 

Haarlemse bedrijven en die voor alle Haarlemmers en bezoekers van de 

stad toegankelijk zijn; 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
D66 
Bas van Leeuwen 
 

 


